
Zápisnica z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

18.3.2024 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 20,10 hod. 
Prítomní poslanci: Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana 

Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc.Ján Gerát 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - neprítomná 

Neprítomní poslanci:  

Hostia:   Ing. Michal Bošanec, Mgr. Mária Rypáková, Ing. Juraj Brziak  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
1. Schválenie programu. 

2. Posúdenie vybudovania parkovacích státí na obecnom pozemku pri BD č. 226. 

3. Prerokovanie použitia finančných prostriedkov pre základnú školu, ktoré neboli vyčerpané 

v roku 2023. 

4. Správa o kontrolnej činnosti HK za druhý polrok 2023. 

5. Rôzne.  

6. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 7 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Bc. Jána Geráta a Mgr. Jána Rypáka. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta odovzdal slovo p. Ing. Michalovi Bošancovi, ktorí oboznámil poslancov s alternatívami 

ohľadom usporiadania vlastníckych vzťahov pod plánovanými parkovacími miestami pri bytovom 

dome č. 226. Alternatíva č. 1 počíta s vybudovaním parkovacích miest vlastníkmi bytov v BD č. 226 

a následné uzatvorenie nájomnej zmluvy k parkovaciemu miestu. Alternatíva č. 2 navrhovala 

vybudovanie parkovacích miest obcou a následné uzavretie nájomných zmlúv. Alternatíva č. 3 

navrhovala odkúpenie pozemkov pod parkovacími miestami, s čím ale poslanci nesúhlasili, nakoľko 

nesúhlasia s predajom obecných pozemkov. Poslanci sa zhodli na tom, že ponúknutá alternatíva č. 1 

bude pre obec tá najlepšia, nakoľko alternatíva č. 2 a č. 3 sú nevyhovujúce. Starosta prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie ponúkané alternatívy na vybudovanie parkovacích miest 

pri BD č.226, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje alternatívu č. 1 podľa prílohy, ktorá je súčasťou uznesenia, 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad spracovaním návrhu nájomnej zmluvy na parkovacie 

miesta pri DB č. 226. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           



PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že na obecný úrad bola doručená žiadosť ZŠ na zaslanie finančných 

prostriedkov, ktoré neboli v roku 2023 vyčerpané. Starosta odovzdal slovo p. Brziakovi a následne p. 

riaditeľke ZŠ Mgr. M. Rypákovej. Ing. Juraj Brziak informoval o tom, že v rozpočte na rok 2024 sú 

tieto peniaze schválené. P. Mgr. Rypáková oboznámila poslancov s možnosťami použitia finančných 

prostriedkov prenesených z roku 2023 a to, že finančné prostriedky mienili použiť na 

spolufinancovanie projektu na odborné učebne, ktorý však im bol z dôvodu zrušenia výzvy vrátený. 

Ďalej sa v školskom areáli nachádza skleník v havarijnom stave, ktorý firma GAJOS odporučila čo 

najskôr asanovať. Skleník sa už dlhšiu dobu nevyužíva a preto by tam chceli namiesto neho postaviť 

exteriérovú učebňu. Najskôr je však potrebné vybaviť búracie povolenie. Ďalej poslancom predložila 

čerpanie finančných prostriedkov /prenesené kompetencie 111/, ktoré mali byť vyčerpané do konca 

marca 2024. Starosta informoval aj o potrebe skolaudovania nadstavby telocvične. V najbližšom čase 

by mu mali byť doručené podmienky, ktoré treba splniť z dôvodu protipožiarnych podmienok. Podľa 

predbežných informácií bude potrebné vymeniť okná a urobiť únikový východ. Preto sa poslanci 

zhodli na tom, že finančné prostriedky v sume 22.970,48 € ostanú v rozpočte obecného úradu a budú 

použité na stavebné úpravy v školskom areáli na základe žiadostí školy, ktoré budú následne 

schválené obecným zastupiteľstvom. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť ZŠ o zaslanie finančných prostriedkov z roku 

2023, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje alokovanie finančných prostriedkov obce z roku 2023 vo výške 

22.970,48 € na stavebné úpravy v školskom areáli, 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 1/2024 a OcÚ č. 

1/2024 a schvaľuje rozpočtové opatrenia ZŠ č. 1/2024 a OcÚ č. 1/2024 v pôvodnom znení návrhu, 

d) obecné zastupiteľstvo súhlasí s asanáciou skleníka, nachádzajúceho sa v areáli ZŠ, 

e) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce vybavením búracieho povolenia na skleník 

nachádzajúci sa v areáli ZŠ. 

Hlasovalo:  za -    7 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Bc. 

Ján Gerát/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta informoval prítomných, že im bola zaslaná Správa o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky za druhý polrok 2023. Nakoľko sa však hlavná kontrolórka ospravedlnila, starosta 

prečítal záver kontroly, kde hlavná kontrolórka konštatovala, že kontrolou neboli zistené nedostatky. 

Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce 

Kvačany za druhý polrok 2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

PaedDr. Jana Odleváková, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká/ 

proti –   0  

zdržal sa –  1  / Bc. Ján Gerát/ 

 

5. Starosta informoval prítomných, že na základe vyjadrenia p. Fúziu, že nepotrebuje stĺpy bývalého 

miestneho rozhlasu, budú tieto všetky odstránené.  Ďalej informoval prítomných o tom, že požiadal 

p. Čendulu o vypracovanie cenovej ponuky na výmenu šindľa na streche zastávky pri obecnom 



úrade. Táto je v cene 1.875 €. Následne informoval o založení Klubu seniorov v Kvačanoch. Chcel 

sa informovať poslancov, či by sa neschválili nejaké finančné prostriedky na ich aktivity. Poslanci 

odporučili výboru Klubu seniorov zaslanie žiadosti s uvedením sumy, ktorú požadujú z rozpočtu 

obce. 

 

6. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,10 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

 

Overovatelia:  

     

Bc. Ján Gerát                 ........................................ 

 

Mgr. Ján Rypák                      ........................................ 


